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RADA GMINY Ustronie Morskie
W płynęło dnia,

Gminy Ustronie Morskie

Pani Bernadeta Borkowska 
Wójt Gminy Ustronie Morskie 
za pośrednictwem

Pana Krzysztofa Grzywnowicz 
Przewodniczącego Rady

Ilość załączników

INTERPELACJA

Zgodnie z art. 24 ust. 3 i 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2020 r. 
poz. 713) składam interpelację w sprawie wniosku p. Wójt o wycofanie projektu uchwały w sprawie 
planu zagospodarowania przestrzennego „Dojście do morza -  Rolna” w Ustroniu Morskim.

Na posiedzeniu XXXI Sesji Rady Gminy w dn. 25 lutego 2021 r. został na Pani wniosek wycofany 
projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Dojście do morza 
-  Rolna” w Ustroniu Morskim. W Pani dość enigmatycznym uzasadnieniu wniosku o wycofanie 
projektu uchwały i braku następstw wypowiedzianych słów proszę o wyjaśnienia i odpowiedź na 
poniższe pytania:

1. Kto przygotował przedmiotowy projekt uchwały ?

2. Jaki był faktyczny powód Pani wniosku o wycofanie projektu uchwały ?

3. Jakie są różnice w ww. projekcie uchwały a Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Ustronie Morskie dla terenu objętego projektem 
uchwały ?

4. Co było powodem zmian wynikających z pkt 3 ?

5. Czy miała Pani wiedzę i świadomość zmian w projekcie uchwały ze Studium ?

6. Czy Komisja Urbanistyczna działająca jako "ciało" doradcze przy Pani Urzędzie 
zaopiniowała ten projekt w wersji skierowanej na Sesję Rady. Jeżeli nie, to proszę 
o dołączenie protokołu z jej posiedzenia?

7. Czy posiedzenia Komisji Urbanistycznej są protokołowane ? Dlaczego nie ma ich w BIP ? 
Dlaczego na stronach UG nie ma informacji o dacie jej posiedzenia ? Czy są to informacje 
zastrzeżone ?

Proszę o odpowiedź, na każde z pytań osobno.

Na pytanie nr 3 proszę o odpowiedź w układzie tabelaryczny i porównać w nim tylko zmiany jakie 
zaszły i wymienić zapisy dodatkowe lub te, które nie zostały ujęte w projekcie uchwały/Studium

Z poważaniem
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